
ZAPISNIK
21. sjednice OPCINSKOG VIJECA OPCINE LOVRAN, odriane dana 30. travnja 2019. godine,
u vije6nici Op6ine Lovran.
Zapoaelo u 17.00 sati.
Pozdravljajuci nazodne, predsjednik Opiinskog vijei4 Branislav PETKOVIC, zamolio je da se izvrSi
prozivka.
Utrduje se da je sjednici nazoino l3 vije6nika ito: Branislav PETKOV lC.. Sini5a VILKE. Marina
ISKRA, Bo5ko MAzuANAC, Elvira JOVIC BAN, BoZidar SPASOJEVIC, Vanja TANCABEL,
Patricia JAKUPEC, Neven MOHOROVIaIC, Durtlica TANCABEL, Drago KOROSAK Rene
DUSEVIC i NataSa MILJAK.

Osim vije6nika Op6inskog vije6a Opiine Lovran, na sjednici su nazodni: op6inski nadelnik, Bojan
SIMONIC, prodelnica Jelena MARKIC, voditeljica Odsjeka za dru5tvene djelatnosti, Velinka
SUSANJ, voditeljica Odsjeka za stambeno komunalni sustav, Tamara MITTEL, voditeljica Odsjeka
za financije i proraiun. Jadranka OCNJENOVIC iGordan FILINIC. ispred JVP Opatr..ya. a radi
dodatnog obrazloZenja toiki 19. i 20. dnevnog reda.

Jednoglasno (13 ,pa") je zakljudeno da zapisnik po sluZbenoj duZnosti vodi Azela MANDZO, a za
ovjerovitelje. zapisnika, dizanjem ruke, jednoglasno (13 ,,za'), su izabrane Durdica TANCABEL i
Elvira JOVIC BAN.
Predsjednik Opdinskog vije6a otvorio je

VIJf,CNIEKA PITANJA

Gospoila TANCABEL, pozdravljajuii nazodne, upitje postavila Op6inskom nadelniku, a odnosi se
na ulicu koja vodi prema nogometnom igrali5tu i koja je u vrlo lo5em stanju, asfaltirana je u uskom
profilu i sa strane su jame u koje se prilikom mimoilaZenja vozila ,,propada" te je predloZila da se,
ukoliko je mogu6e asfaltiraju i rubni dijelovi, kao i da se zbog sigumosti pje5aka, postave ,,leZe6i
policajci".
Naielnik SIMONIa odgovorio je da se radi o ulici 43. istarske divizije kod kuinog broja l, podbroj
117 , gdje je u tijeku uris nerazvrstane ceste i joS nije provedena uknjiZba na Op6inu Lovran, te se ne
moZe pristupiti rekonstrukciji ceste. Postupak je u tijeku i za odekivati je da ie se uknjizba uskoro
provesti, a u sklopu UA, umjesto,,start up zone", predvidjeli smo razvoj poduzetnidke infrastrukture
pri demu bi upravo ova ulica spadala u poduzetnidku infrastruktura i za nadati se da 6e se uspjeti
povu6i znadajna sredstva. Ukatko, dok se ne upiSe na Op6inu Lovran kao nerazvrstana cesta, nemamo
zakonskih mogu6nosti ulaganja.
Na pitanje o postavljanju ,,leZe6ih policajaca", a s obzirom na broj vozila koja prometuju, miSljenja je
da bi bilo puno efikasnije postaviti prometni mak,,suZenja ceste" kojim bi se postigao isti efekt. Sto se
tide asfaltiranja ceste, iako je isto bilo najavljivano u predizbornim aktivnostima desetak i viSe godina,
nikad se nije asfaltirala. U planu je pro5irenje ceste za Sto je potrebno imati kompletno rije5enu
dokumentaciju. Isto tako, iskoristio je priliku i istaknuo da na tom podrudju Livi cca. 10%o stanovnika
Lovrana i ne pamti da se ikad dogodila prometna nesre6a. Prijedlog 6e se razmotriti i prona6i rjeienje
da li postavljanjem stupa (prometnog maka) ili na neki drugi nadin.
Gospodin KOROSAK, pozdravljaju6i nazodne, postavio je upit zbog dega nije dobio pismeni
odgovor na vije6nidko pitanje postavljeno na pro5loj sjednici Op6inskog vije6a, a radi se o radu
Odbora za kulturu sa financijskim pokazateljima.
Naielnik SIMONIa je, uz ispriku zbog propusta koji se dogodio, istaknuo da je zamjenik nadelnika,
gospodin Dru2eta pisao odgovor na vije6nidko pitanje i nije upoznat zbog dega odgovor nije
dostavljen.
Proielnica MARIflC istakla je da je odgovor na vije6nidko pitanje dostavljen u pisanom obliku
vije6nicima danas na klupe.
Gospotla TANCABEL iskoristila je priliku i pohvalila organizaciju svedane sjednice Op6inskog
vije6a Opiine Lovran odrZane u kongresnoj dvorani hotela Excelsior, 26. travnja 2019. godine na
kojoj je prikazan kratki film u kojem su objedinjene aktivnosti i znadajniji radovi na podrudju Op6ine
Lovran u pro5loj godini. Posebno su je dojmili radovi na poveianju i izgradnji novih parkirali5ta te je i

sama ostala iznenadena koliko je toga udinjeno u jednoj godini. U tom smislu pohvalila je ne samo
infiastrukturne radove ve6 i napore na rjeSavanju dugogodiSnjih imovinsko pravnih odnosa kojima je

1,



poveiana op6inska imovina te je destitala Nadelniku na godini dana uspjeinog rada, a zahvalu je
uputila i svim vije6nicima.
Gospotla MIIJAK, pozdravljaju6i nazodne, upit je postavila Opiinskom nadelniku, a odnosi se na
marinu iludicu u Lovranu. Naime, ima informaciju da su ranije zainteresirani investitori odustali od
radova vezanih za marinu u Lovranu, a drugo je pitanje, da li postoje kakvi planovi vezani rz
proSirenje ludice.
Nalelnik SIMONIa, odgovarajuii na pitanje, upoznao je prisutne s odrZanim sastankom na temu
marine Lovran. Podsjetio je da je u tijeku postupak izmjene Prostomog plana uretlenja Opiine Lovran,
a jedna od smjemica je i preispitivanje pozicije marine Lovran. Naime, prema sadaSnjim podacima,
2015. godine doneseno je rje5enje od strane Konzervatorskog odjela kojim je uskaiena suglasnost za
izgradnju lukobrana imarine na predmetnoj lokaciji i nakon toga vi5e se ni5ta po tom pitanju nije
poduzimalo. U prijedlogu Prostomog plana je i ispitivanje lokacije ,,ispod Stangera", pri demu
predloZeni oblik marine i povriine ne bi trebao ici u dubinu kao na sada5njoj lokaciji gdje bi, prema
projektu, rub mula zavr5avao na 40 m dubine dok bi na lokaciji ,,ispod Stangera" marina mogla biti
u1a i Sira, nalik marini u ldi6ima. Isto tako nedavno je obavio razgovor s ravnateljem Ludke uprave
Opatija, Lovran, M. Draga, gospodinom Kiriginom, vezano za Sirenje ludice, pri 6emu oni nisu
spremni osigurati financijska sredswa. Primorsko-goranska Zupanija isto tako nije spremna u ovom
trenutku financirati uredenje ludice Lovran, a neizvjesno je i sufinanciranje od strane nadle2nog
ministarstva. Prema ranijim projektima radi se o znadajnim sredstvima, a pojavio se i problem velike
dubine. Od strane Primorsko-goranske Zupanije postoji najava Sirenja komunalne ludice u Medveji,
prilidno zanimljiv projekt kojim bi se proiirila ludica i dobilo prostora za cca 200-tinjak plovila, a
kako se prema projektu radi o ,,polukruZnom pro5irenju" prihvatljiv je i u odnosu na uvjete na moru
(lom valova), odnosno morske stru.je, o demu takoder treba voditi raduna.
Rezimirajuii gomje, istide daje prema vaZe6em Prostomom planu predviilena marina koja se nalazi
ispred Najada, ali nakon negativnog miSljenja od strane Konzervatorskog odjela, tadaSnji investitori
odustali su od investiranja, a u prijedlogu izmjena idopuna Prostomog plana uredenja Opdine Lovran
predloZit 6e se izrnje5tanje marine koja bi svojim izgledom bila du7a, a u2a, a projektom bi bile
obuhvaiene i svi potrebni parametri (dubin4 smjer vjetrova, valova i dr.) dok je na ovom podrudju
mogu6nost Sirenja komunalnih vezova, ukljuduju6i i mula, odnosno ludkog podrudja, za Sto je
potrebno ishoditi suglasnost Primorsko-goranske Zupanije.
Gospodin PETKO\IC odgovor je dopunio i informacijom o odrianim sasrancima u Opatiji na
kojima je bio prisutan igdje su razfiatrana tri prijedloga, odnosno tri varijante proSirenja ludice u
Medveji, a koje su, od strane lokalnih ribara, odbijene i to iz razloga snage bure i jakih valova te je
ovaj posljednji prijedlog ocijenjen prihvatljivim.
Naielnik SIMOMC podsjetio je da se radi o velikim i znaiajnim financijskim sredstvima koje. po
njegovu mi5ljenju, a vjeruje da 6e se sloZiti i ostali, nitko neie uloZiti, odnosno investirati, a da pri
tom ne provjeri sve relevantne dinjenice za realizaciju ovako vrijednog projekta.
Gospoila rsKRA, pozdravljaju6i nazo6ne, podsjetilaje kako je i na proSloj sjednici op6inskog vije6a
podstavila upit u odnosu na odriavanja sajma robe Siroke potro5nje, odnosno kada istide ugovor i da li
se isti misli produ2iti. Kako nije dobila odgovor, ponovo posravlja upit.
Naielnik SIMONIC podsjetio je da kako je odgovaraju6i na postavljeno pitanje i na proiloj sjednici
predloZio da se izmjeni radno vrijeme komunalnog redara da moie biti prisutan tijekom odriavanla
sajma i voditi brigu o eventualnom nepridr2avanju odredbi iz Ugovora.
Proielnica MARJ(C dopunila je odgovor i isLkla da je razgivarala s komunalnim redarom koji je
istakao da je o tome obavio razgovor s Nadelnikom i dogovorio se te da ne6e dezurati u te dane jer na
raspolaganju po cijele dana pa ne moZe biti na raspolaganju i vikendom.
Naielnik SIMONIC zamolio je gospo<lu Mittel da u odnosu na postavljeno pitanje dopuni odgovor.
Gospotia MITTf,L istaklaje daje ugovor istekao prosle godine, te daje, upravo iz razloga da li 6e se
uvesti naplata parkiranja, na koji nadin ikako, zakljuden Aneks Ugovori do lipnja mJeseca 2019.
godine. Kako se u srpnju i kolovozu ne odrZava sajam robe Siroke potrosnje to 6e biti potrebno odluditi
da Ii ie se nastaviti odriavanje sajma robe Siroke potrosnje i na koje razdoblje.
Nadelnik slMoNIC dopunio je da je naplata parkiranja posrala komunaina jelatnost i vise nije u
nadle2nosti opiine. a koju mo2e obavljati nase komunalno druswo, ukoliko se tako odludi.
Gospodin KoRosAK se javio za rijed i istaknuo da odgovor koji je dobio na klupu nije upuien
njemu, vei gospodinu StoSiiu.
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NaEelnik SIMONIa suglasio se s gospodinom KoroSakom, ovo nije odgovor, vei prepiska gospodina
Sekuliia i gospodina Sto5i6a te po njegoru mi5ljenju ovakvi materijali ne bi trebali dolazi na sjednice
Op6inskog vijeca.
Protelnica MARICC pretpostavlja daje namjera gospodina DruZete bila da se prezentiraju tro5kovi
koji su vezani za kultuma dogadanja a koja su iSla preko Stubice koje financira Opiina Lovran.
Nakon Sto je natelnik SIMONIC istaknuo da se radi o duirosniku koji nije duian pisati odgovore na
pitanja, proielnica MARIflC odgovorila je da onaj kojem je pitanje upuiena treba odgovoriti na
postavljeno pitanje ili dostaviti materijal koji bi se onda pripremio kao odgovor na postavljeno
vijeinidko pitanje. Stoga, slu2ba, iako je upozorila na vrijeme, nije dobila materijal za pripremu
odgovora pa kako gospodina DruZete nema danas na sjednici ocjenjuje da nije u redu da vodimo ovu
raspravu.
Gospotla MIIJAK prokomentirala je kako je Poslovnikom Op6inskog vije6a definirano tko i na koji
nadin odgovara na vije6nidka pitanj4 te daje dobro da se konzultira Poslovnik.
Kako vi5e nije bilo vije6ni6kih pitanja, predsjednik Op6inskog vije6a ista je zakljudio i upoznao
dlanove Vijeia da temeljem dlanka 60., stavak 1., Poslovnik4 Predsjednik Op6inskog vijeia moZe na
samoj sjednici predloZiti dopunu dnevnog reda paje predloZio da se dnevni red ove sjednice dopuni s

todkama:
8.a. Prijedlog I. izmjene Programa javnih potreba u podruCju pred5kolskog odgoja i
obrazovanja Op6ine Lovran za 2019. godinu
23. DonoSenje Odluke o odabiru najpovoljnijeg ponuditelja za dodjelu koncesije za obavljanje
dimnjadarskih poslova
Predloiene toike dopune dnevnog reda je jednoglasno su prihva6ene.
Ovako dopunjen dnevni red daje se na glasanje.
Utvrduje se da je jednoglasno (13 ,,2a") usvojen sljede6i

DNf,YNII RED
l Usvajanje zapisnika 20. sjednice Opdinskog vije6a Op6ine Lovran
2, Godi5nji izvje5taj o izvr5enju Proraiuna Op6ine Lovran za 2018. godinu
3. Izvje5taj o provedbi Plana razvojnih programa Op6ine Lovran za 2018. godinu
4. Prijedlog Odluke o raspodjeli rezultata Op6ine Lovran za 2018. godinu
5. Izvje5de o izvr5enju Programa javnih potreba u podrudju pred5kolskog odgoja i

obrazovanja Op6ine Lovran za 2018. godinu
6' Izvje56e o izvrSenju Programa javnih potreba u obrazovanju i kulturi op6ine Lovran za

2018. godinu
7. IzvjeS6e o izvrsenju Programa javnih potreba u sportu op6ine Lovran za 201g. godinu
8. Izvjelde o izvr5enju Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i primarnoj

zdravstvenoj za5titi Op6ine Lovran za 2018. godinu
8.a. Prijedlog I. izmjene Programa javnih potreba u podruiju pred5kolskog odgoja i

obrazovanja Op6ine Lovran za 2019. godinu
9. IzvjeS6e o izvrsenju Programa javnih potreba civilnog druswa op6ine Lovran za 201g.

godinu
10. IzvjeSde o realizaciji Programa izgradnje objekata i uredaja komunalne infrastrukture u

2018. godini
11. IzvjeS6e o izvrlenju GodiSnjeg programa odriavanja komunarne infrastrukture i

uredenog gradevinskog zemlji5ta u 2018. godini
12. Prijedlog odluke o kriterijima za sufinanciranje smjestaja djece u predlkorskim

ustanovama u ostalim gradovima i op6inama primorsko_goranske Zupanije
13. Galerija Laurus, Lovran, model upravljanja istom

11. liieqloC Izmjena i dopuna Proraiuna Op6ine Lovran za 2019. godinu

l!. lrileltoC Izmjena i dopuna Plana razvojnih programa Op6ine Lovran za 2019. godinu
16. Prijedlog lzmjene Programa utroska sredstava spomeniile rente za 20r9, godin"u
17. Prijedlog I. izmjene i dopune programa izgiadnje objekata i uredafa komunarne

infrastrukture u 2019. godini
18' Prij-edlog Prve izmjene Godilnjeg programa odriavanja komunarne infrastrukture u

2019. godini
19. Prijedlog Zakljuika o usvajanju godiinje Anarize stanja sustava civirne zaStite napodruiju Op6ine Lovran za 20l8.godinu
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20, Prijedlog Zakljuika o usvajanju Godi5njeg plana razvoja sustava ciyilne zaltite na
podruiju Opdine Lovran za 2019. godinu

21. Rahim Gurgu5ka, zahtiev za reguliranjem imovinsko pravnih odnosa na z.t. 7250, K.o.
Tuli5evica, nakon postupka legalizacije

22. Prijedlog Odluke o raspisivanju izbort za ilanove Vijeta Mjesnih odbora LovranStina,
Medveja, Lovran - Bahova i Lovran - Rezine

23. Dono5enje Odluke o odabiru najpovoljnijeg ponuditelja za dodjelu koncesije za
obavljanje dimnjaCarskih poslova

24. Informacija o odrianim sjednicama radnih tijela Op6inskog vije6a
- Odbora za medunarodnu suradnju, 15,, 16.i17. sjednica (2.,9. i 23. travnja 2018.)

Ad l. Usvajanje zapisnika 20. sjednice Op6inskog vije6a Op6ine Lovran
Kako se nitko od vije6nika viSe nije javio s prijedlozima ni primjedbama na zapisnik 20. sjednice
Opcinskog vije6a, predsjednik Op6inskog vijecaje zapisnik dao na glasanje.
Utvrtluje se da je jednoglasno (13 ,,2a") usvojen zapisnik 20. sjednice Op6inskog vijeda Opdine
Lovran.

Ad 2. Godi5nji izvjeltaj o izvr5enju Proraiuna Op6ine Lovran za 2018. godinu
Ad 3. IzvjeStaj o provedbi Plana razvojnih programa Op6ine Lovran za 2018. godinu
Ad 4. Prijedlog Odluke o raspodjeli rezultata Op6ine Lovran za 2018. godinu
Ad 5. Izvje56e o izvrsenju Programa javnih potreba u podruiju predSkolskog odgoja i

obrazovanja Op6ine Lovran za 2018. godinu
Ad 6. Izvje36e o izvrtenju Programa javnih potreba u obrazovanju i kulturi Opdine Lorurln za

2018. godinu
Ad 7. Izvje56e o izvrSenju Programa javnih potreba u sportu Op6ine Lovran za 2018. godinu
Ad 8. IzvjeS6e o izvr5enju Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i primarnoj zdravstvenoj

zastiti Op6ine Lovran za 2018. godinu
Ad 8.a. Prijedlog I. izmjene Programa javnih potreba u podruiju predSkolskog odgoja i

obrazovanja Op6ine Lovran za 2019. godinu
Ad 9. Izvje56e o izvrienju Programa javnih potreba civilnog drultva Opdine Lovran za 2018.

godinu
Ad 10. IzvjeS6e o realizaciji Programa izgradnje objekata i uredaja komunalne infrastrukture u

2018. godini
Ad ll. IzvjeS6e o izvrienju Godi5njeg programa odriavanja komunalne infrastrukture i

ureilenog grailevinskog zemljista u 2018. godini

Predsjednik Op6inskog vije6a predloiio je da se rasprava po toikama 2.- 11. objedini, a glasuje
o svakoj todki zasebno 5to je jednoglasno prihvadeno. Zamolio je gospodu Miljak, a kasnije i
gospodina Vilkea, da proditaju zakljudke Odbora.
Gospotla MIIJAK u ime Odbora za prostomo uredenje, proditala je zakljudke donesene na 21.
sjednici Odbora, odr2anoj dana 25. travnja 2019. godine, kojim se prihvaia:
pod 2. GodiSnji izujeilaj o izt'rienju Proraiuna Opiine Lovran za 2018. godinu i uputuje
Opiinskom vijetu Optine Lovran na ra2matranje i usvajanje.

ood 3. Izujeitaj o provedbi Plana razvojnih ptogruma Opiine Lovran za 2018. godina i uputuje
Opiinskom vijeiu Optine Lovran na razmatranje i us-vajanje.

ood 4. Prijedlog Odluke o raspodjeli rezultata Opiine Lovran za 2018. godinu i upuiuje Optinskom
vijeiu Opiine Lovran na razmatranje i usvajanje.

DeILL lzvjeite o iTvrienju Programa javnih polreba u podraiju predikolskog odgoja i obrazovanja
Optine Lovran za 2018. godinu i upuiuje Opiinskom vijeiu Opiine Lovran na raandranje i
usvajanje.

ood 6, Izvjeiie o izvrienju Programa jovnih polreba u obrazovanju i kuhuri Opiine Lovran g
2018. godinu i uputuje Optinskom vijetu Opiine Lovran na raz)natanje i usvajanje.
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WL1. Iajeite o izvrienju Programa javnih potreba u sportu Optine Lovran za 201E, godinu i
uputaje Optinskom vijetu Opiine Lowan na razrnatrunje i usvajanje,

ood 8. Izvjeite o izvrienju Programa javnih pofieba u socijalnoj skrbi i primarnoj zdruvstvenoj
zailili Optine Lovran za 2018. godinu i uputuje Opiinskom vijeiu Optine Lovran na ruzrnalrunje i
usvajanje.

ood 9. Iajeiie o izvrienju Programa jwnih poteba civilnog druitva Opiine Lovran za 2018.
godinu i uputuje Optinskom vijetu Opiine Lovran na raarratranje i usvajanje.

p1fJ! Izujeite o realizaciji Programa izgrudnje objekato i urettaja komunalne infrastuklure u
2018. godini i uputuje Opiinskom vijetu Opcine Lovtan na razmatranje i usvajanje.

g!\ Iotjeite o izvrienju Godiinjeg programa odriavanja komunalne infrastrukture i
ureitenog grafuvinskog zemljiita u 2018. godini i upuiuje Optinskom vije{u Opiine Lovran
na ruzmatranje i usvaianje

Gospodin VILKE, u ime Odbora za gospodarswo, proditao je zakljudke donesene na 19. sjednici
Odbora. odrZanoj dana 29. travnja2019. godine, kojim se prihvata:
nod 2. Godiinji izujeilaj o izvrienju Proraiuna Optine Lovran za 2018. godinu i upuiuje
Opiinskom vijetu Opiine Lovran na raanatrunje i usvajanje.

ood 3. ITujeitaj o provedbi Plana razvojnih progruma Opiine Lovran za 2018. godinu i upuiuje
Opiinskom vijeta Opiine Lovran na raanatranje i usvajanje.

ood 4, Prijedlog Odluke o raspodjeli rezulrota Optine Lowan za 2018. godinu i upatuje Opiinskom
vijeiu Optine Lowan na razrnatranje i usvajanje,
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ood 5. Izvjeite o izvrienju Progruma javnih potreba u podruiju predikolskog odgoja i obrazovanja
Optine Lovran za 2018. godinu i uputuje Opiinskom vijetu Opiine Lovran na ruanatranje i
usvajanje.

ood 6. Izujeiie o izvrienju Programa javnih potrcba u obrazovanju i kulluri Opiine Lovran za
2018, godinu i upuiuje Opcinskom vijeiu Opdine Lovran na ra?)natranje i usvajonje.

ood 7, Izujeiie o izvrienju Programa javnih potreba u sponu Optine Lovran za 2018. godinu i
upaiuje Opiinskom vijetu Optine Lovran na razmatranje i usvajanje.

ood 8. Izvjeiie o izwienju Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i primornoj zdravslvenoj
zaitili Optine Lovran za 2018. godinu i upuiuje Optinskom vijetu Optine Lovran na razmatranje i
usvajanje.

ood 9. ITujeite o iorienju Programa javnih polreba civilnog druitva Optine Lovran za 2018.
godinu i uputuje Opiinskom vijeiu Optine Lovran na raanattanje i usvajanje.

WlLlL l.vjeite o realizaciji Progruma iTgrudnje objekata i ureilaja komunalne infrastrukture u
2018. godini i uputuje Optinskom vijetu Optine Lovran na raLmatranje i asvajanje.

prry!!. ITvjeiie o izvrienju Godilnjeg programo odriavanja komunalne inlrastukture i
ureitenog graitevinskog zemlji{ta a 2018. godini i uputuje Opiinskom vijetu Optine Lovran
no raunatranje i u*ajanje

Kra6e obrazloienje toCke 8,a,) Prijedlog I. izmjene Programa javnih potreba u podrudju
predSkolskog odgoja i obrazovanja Op6ine Lowan za 2019. godinu dao je Naielnik SIMONIa i
istaknuo da se prijedlogom osigurava sufinanciranje smjeitaja djece u pred5kolskim ustanovama u

ostalim gradovima i op6inama Primorsko-goranske Zupanije, u sludajevima kada se nije mogao
oswariti upis djeteta u Djedji vrti6 Opatija, jer nema slobodnih kapaciteta te da su kriteriji za

ostvarivanje prava na sufinanciranje predloZeni sa ciljem oduvanja rada i aktivnosti koje se provode u



Djedjem vrti6u u Lovranu. Pojasnio je da je prijedlog odluke upu6en na odludivanje zbog iskazanog
interesa roditelja djece koja nisu mogla ostvariti upis u Djedjem vrti6u Opatija. U tom smislu
pripremljen je Prijedlog Odluke o kriterijima za sufinanciranje smje5taja djece u pred5kolskim
ustanovama u ostalim gradovima i op6inama Primorsko-goranske 2upanije.
Kako se nitko od vije6nika nije javio za r:rspravu, Predsjednik Opdinskog vije6a raspravu je
zakljudio te se pristupilo glasanju.

Ad 2. GodiSnji izvjeStaj o izvr5enju Proratuna Op6ine Lovran za 2018, godinu
Uwrtluje se daje jednoglasno ( l3 ,,2a") donesena sljede6a

Ad 3, Izvje5taj o provedbi Plana razvojnih programa Op6ine Lovran za 2018. godinu
Uwrduje se dajejednoglasno ( l3 ,,2a") donesena sljede6a

Odluka
Usvaja se Izvjeltaj o provedbi Plana razvojnih prograna Op6ine Lovran za 2018. godinu

Ad 4. Prijedlog Odluke o raspodjeli rezultata Op6ine Lovran za 2018. godinu
Utvrtluje se daje jednoglasno ( l3 ,,2a") donesena sljedeia

Odluke
Donosi se Odluka o raspodjeli rezultata Opdine Lovran za 2018. godinu.

Ad 5. Izvje56e o izvrienju Programa javnih potreba u podrudju predSkolskog odgoja i
obrazovanja Op6ine Lovran za 2018. godinu
Uwrtluje se dajejednoglasno ( l3 ,,2a") donesena sljede6a

Odluka
Usvaja se Izvje5de o izvr5enju Programa javnib potreba u podruCju predlkolskog odgoja i
obrazovanja Op6ine Lovran za 2018. godinu.

Ad 6. Izvje56e o izvrienju Programa javnih potreba u obrazovanju i kulturi Opdine Lovran za
2018. godinu
Uwrduje se daje jednoglasno ( l3 ,,2a") donesena sljede6a

Odluka
Usvaja se lzvjeS6e o izvrienju Programa javnih potreba u obrazovanju i kulturi Opdine Lovran
za 2018. godinu.

Ad 7. IzvjeS6e o izvr5enju Programa javnih potreba u sportu Op6ine Lovran za 2018. godinu
Uwrtluje se dajejednoglasno ( l3 ,,2a") donesena sljededa

Odluka
Usvaja se lzvje56e o izvrienju Programa javnih potreba u sportu Op6ine Lovran za 2018.
godinu.

Ad 8. Izvje56e o izvr5enju Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i primarnoj zdravstvenoj
zaititi Op6ine Lovran za 2018. godinu
Uwrduje se daje jednoglasno ( l3 ,,2a") donesena sljede6a

Odluka
Usvaja se lzvjeS6e o izvrlenju Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i primarnoj
zdravstvenoj zaStiti Op6ine Lovran za 2018. godinu

Ad 8 a ). Prijedlog I. izmjene Programa javnih potreba u podruiju pred5kolskog odgoja i
obrazovanja Opdine Lovran za 2019. godinu

Utvrtluje se daje jednoglasno ( l3 ,,2a") donesena sljedeia
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Odluka
Donosi se GodiSnji izvje5taj o izvrienju Proraiuna Op6ine Lovran za 2018. godinu.



Odluka
Usvajaju se L izmjene Programa javnih potreba u podruiju predSkolskog odgoja i obrazovanja
Op6ine Lovran za 2019. godinu.

Ad 9. IzvjeS6e o izvrienju Pmgrama javnih potreba civilnog drultva Op6ine Lovran zz 2018.
godinu
Uwrtluje se daje jednoglasno ( l3 ,,2a") donesena sljede6a

Odluka
Usvaja se Izvje5de o izvrienju Programa javnih potreba civilnog dru5tva Op6ine Lovran za
2018. godinu.

Ad 10. IzvjeS6e o realizaciji Programa izgradnje objekata i uretlaja komunalne infrastrukture u
2018. godini

Utvrtluje se dajejednoglasno ( 13 ,,2a") donesena sljedeia

Odluka
Programa izgradnje objekata uredaja komunalne

Ad 11. IzvjeSde o izvrSenju Godi5njeg programa odrZavanja komunalne infrastrukture i
uredenog grailevinskog zemljiSta u 2018. godini

Utvrtluje se da je jednoglasno ( l3 ,,2a") donesena s[jede6a

Odluka
Usvaja se lzvjeide o izvrlenju Godi5njeg programa odriavanja komunalne infrastrukture i
ureilenog grailevinskog zemljiSta u 2018. godini.

Ad 12. Prijedlog Odluke o kriterijima za sufinanciranje smjestaja djece u predskolskim
ustanovama u ostalim gradovima i op6inama Primorsko-goranske iupanije
Predsjednik Opdinskog vije6a zamolio je gospotlu Miljak, a kasnije i gospodina Vilkea, da proditaju
zakljudke Odbora.
Gospoila MIIJAK, u ime Odbora za prostomo uretlenje, proditala je zakljudak donesen na 2l .

sjednici Odbora, odrZanoj dana 25. travnja 2019. godine, kojim se prihvaia Prijedlog Odluke o
kriterijima za suJinonciranje smjeitaja djece u predikolskim astanovama u ostalim grudovima i
optinama Primorsko-goranske iupanije i upuiuje Optinskom vijetu na raanatranje i usvajanje.

Gospodin VILKE, u ime Odbora za gospodarstvo, prodioo je zakljudak donesen na 19. sjednici
Odbora, odrZanoj dana 29. travnja 2019. godine, kojim se prihvata Prijedlog Odtuke o kriterijima zt
sufinanciranje smjeitaja djece u predikolskim astanovama u ostalim gradovima i opiinama
Primorsko-goranske iupanije i upucuje Optinskom vijetu na raanatranje i usvajanje.
Uvodno kra6e obrazloZenje Prijedloga Odluke o kriterijima za sufinanciranje smjeStaja djece u
predSkolskim ustanovama u ostalim gradovima iopdina Primorsko-goranske Zupanije daoje Naielnik
SIMONIC i istaknuo da se prije objave Odluke izvrii korekcija tiskarskih greSaka, kao ida se u
dlanku 3., stavak 1., alineja 2., bri5e rijed: ,,ravnatefice".
Kako se nitko od vije6nika nije javio za raspravu, Predsjednik Op6inskog vije6a raspravu je
zakljudio te se pristupilo glasanju.

Utvrtluje se dajejednoglasno ( l3 ,,2a") donesena sljede6a

Odluka
Donosi se Odluka o kriterijima za sufinanciranje smjeitaja djece u predlkotskim ustanovama u
ostalim gradovima i op6inarna Primorsko-goranske iupanije.

Ad 13. Galerija Laurus, Lovran, model upravljanja istom
Predsjednik Opdinskog vijeca zamolio je gospodu Miljak, a kasnije i gospodina Vilkea" da proditaju
zakljudke Odbora.
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Usvaja se Izvje56e o realizaciji
infrastrukture u 2018. godini.



Gospoila MIIJAK, u ime Odbora za prostorno uretlenje, proditala je zakljudak donesen na 21.
sjednici Odbora, odrZanoj dana 25. travnja 2019. godine, kojim je miiljenje Odbora da je moZda
prihvalljiviji Prijedlog Odluke kojom se u Proratunu Optine Lovran za 2019. godinu osigaruju
sredstva subvencije za upravljanje i gospodarenje prostorom od strane Stubice do.o. Lovran i
mijenja Ugovor o povjeravanju gospodarenja polovnim prostorum Galerije Laurus, sklopljen sa
Slubica d.o.o., 15. travnja 2014. godine, na natin da se izuzme organiziranje kulturnih dogatlanja
koje bi preuzela Opiina Lovran.
Donoienje odluke po predloienim varijantama prepuita se Optinskom vijeiu Opiine Lovran.

Gospodin VILKE, u ime Odbora za gospodarstvo, proditao je zakljudak donesen na 19. sjednici
Odbora, odrZanoj dana 29. travnja 2019. godine, kojim je miSljenje Odbora da bi upravljanje
Galerijom Laurus tebalo ostati u djeloktugu poslovanja komunalnog druitva Stubica d.o.o. te bi
rad galerije Laurus tebalo urediti *ako je lo bilo i prethodnih godina te za te namjene u Prijedlogu
proruiuna izvriili preraspodjel u sredstava.

Proienica MARIflC ukratko je podsjetila daje odlukom Opiinskog vije6a Stubici d.o.o. povjeren na
gospodarenje prostor Galerije Laurus u Lovranu kako bi se osiguralo funkcioniranje prostora u kojem
se odvijaju razna kultuma dogatlanja. U proteklih nekoliko godina Stubica je uredila i dodatno
opremila prostor za Sto su osigurana kapitalna davanja od strane Opiine Lovran. Kako u Proraeunu
Opcine Lovran za 2019. godinu nisu planirana sredstva subvencije za Stubicu d.o.o. to je potrebno
odluditi o nadinu na koji 6e se upravljati i odr2avati prostor galerije. PredloZene su dvije mogu6nosti -
jedna je raskid ugovora i preuzimanje prostora, a drugi je da se u Proradunu osiguraju sredstva
subvencije za upravljanje igospodarenje prostorom od srane Stubice d.o.o. ali na nadin da se izuzme
organiziranje kultumih dogatlanja koje bi preuzela Op6ina Lovran. Na ovaj nadin Zeli se utjecati na
kvalitetu dogatlanja u prostoru pa bi se godiSnjim ugovorom s odabranim izvrSiteljem definirao
kultumi program i nadin izvr5enja.

Naielnik SIMOMd istaknuo je kako planirani model upravljanja Galerijom Laurus nije odgovaraju6i
jer se pokazalo da bez djeta aktivnosti koje je provodila Stubica, a odnose se na poslove odrZavanja i
brige te nadzora nad samim prostorom, nije moguie osigurati nesmetano funkcioniranje Galerije, a
jedan od problema je i potreba za osiguranje izloZbi. Uodene manjkavosti nije moguie rijesiti bez
dodatnog angalmana djelatnika Uprave Sto oduzima puno vremena i ne garantira potpuni uspjeh u
realizaciji, pogotovu zbog svih navedenih razloga, a zasigumo bi iziskivalo i dodatna financijska
sredstva. Smatra da bi bilo uputno da se odriavanje prostora povjeri Stubici, a u osmiSljavanje
programa ukljudi Op6ina Lovran dime bi se zadovoljile potrebe za kvalitetnim funkcioniranjem
prostora.

Predsjednik Op6inskog vijeda otvorio je raspravu.
U raspravi su sudjelovali gospoila ISKRA, gospotla TANCABEL, gospodin DUSEVIC, gospodin
PETKOYIC, gospoda MIIJAK, gospoila JAKUPEC, gospodin MOHOROVIdIC i gospodin
KOROSAK. Svi su se sloZili da je uputnije da se upravljanje Galerijom Laurus povjeri Stubici d.o.o.
kojaje i do sada to dinila na zadovoljavajudi nadin, a da se u osmiSljavanje kultumog programa ukljudi
Opiina Lovran putem svojih tijela i predstavnika.
Nastavno na gornje, za ijet je nmolila gospotla OGNJENOVIC, voditeljica Odsjeka za financije i
proraeun pa je istakla da je, s obzirom na predlo2eno, potrebno izvr5iti korekciju Prijedloga Izmjena i
dopuna Proraduna Op6ine Lovran za2019. godini, koji radni materijal je dostavljen uz sljede6e toike
dnevnog reda, ito na nadin da se osiguraju sredstva subvencije koja 6e se namijeniti Stubici d.o.o. za
upravljanje prostorom Galerije Laurus, kao iprovotlenje programa u kulturi u prostoru Galerije
Laurusu, prostoru Kina ,,Sloboda", Galeriji Guc, gradskoj Kuli i na javnim povrSinama Opiine
Lovran tijekom 2019. godine.
Slijedom navedenog u predloZenim lzmjenama i dopunama Proraduna Op6ine Lovran za 2019.
godinu potrebno je korigirati planiranu Aktivnost A 502168 - programi i manifestacije u kulturi na
nadin da se s iste umanje sredstva i rasporede na Aktivnost A502162 - Sufinanciranje poslovanja
Stubice d.o.o. za programe u kulturi, u iznosu 240.000,00 kn, a odnosi se na programe u kulturi koji se
realiziraju u prostoru Galerije Laurus (iznos 125.000,00 kuna) te u za programe u kulturi u Kinu
,,Sloboda", Galeriji Cuc, gradskoj Kuli i na javnim povr5inama Opiine Lovran tijekom 2019. godine
(l15.000,00 kn). Imos financiranja za programe u kulturi koji se realizira posredstvom Stubice d.o.o.
planiran je u visini realiziranog u 2018. godini.
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Kako se vi5e nitko od vijednika nije javio za raspravu, Predsjednik Op6inskog vijeda raspravu je
zakljudio te se pristupilo glasanju.

Uwrrluje se dajejednoglasno ( l3,,za") donesena

ODLUKU
I Upravljanje Galerijom Laurus i nadalje se povjerava Stubici d.o.o. sukladno Ugovoru o
povjeravanju gospodarenja poslovnim prostorom Galerije Laurus Lovran zakljuienom 2014.
godine.
ll Za potrebe osiguranja sredstava za upravljanje i gospodarenje poslovnim prostorom u
Lovranu, Trg slobode, br. 14, Galerije Laurus, u Izmjenama i dopunama Proraiunu Op6ine
Lovran za 2019. godinu planirati sredstva subvencije Stubici d.o.o. za programe u kulturi u
iznosu od 240.000,00 kn i to na naiin da se planirana Aktivnost A 502168 - Programi i
manifestacije u kulturi umanji za iznos od 240.000,00 kuna i sredstva rasporede na Aktivnost
A502162 - Sufinanciranje poslovanja Stubice d.o.o. za programe u kulturi, u iznosu 240.000,00
kn, od kojeg iznosa sredstva za rad Galerije Laurus iznose 125.000,00 kuna, a preostala sredstva
u iznosu od ff5.000,00 kuna namijeniti za programe u kulturi u Kinu,,Sloboda", Galeriji Guc,
gradskoj Kuli i na javnim povr5inama Op6ine Lovran.
III OvlaSduje se Opdinski naielnik Op6ine Lovran da, sukladno zakonskim ovlaltenjima,
ugovorno sa Stubicom d,o,o. regulira model realizacije kulturnih dogadanja u prostoru Galerije
Laurus.
IV Nalaie se struinoj sluibi izrada aneksa Ugovora o povjeravanju gospodarenja poslovnim
prostorom Galerije Laurus, Lovran, a kojim 6e se regulirati medusobni odnosi ugovornih strana
sukladno uputama Op6inskog naielnika.

Ad 14. Prijedlog Izmjena i dopuna Proraiuna Opdine Lovran za 2019, godinu
Ad 15. Prijedlog lzmjena i dopuna Plana razvojnih programa Op6ine Lovran za 2019. godinu
Ad 16. Prijedlog lzmjene Programa utro5ka sredstava spomeniike rente za 2019. godinu
Ad 17. Prijedlog I. izmjene i dopune Programa izgradnje objekata i uretlaja komunalne

infrastrukture u 2019. godini
Ad 18. Prijedlog Prve izmjene Godi5njeg programa odriavanja komunalne infrastrukture u

2019. godini

Predsjednik Opcinskog vijeca predloZio je da se rasprava po todkama 14.- 18. objedini, a glasuje o
svakoj todki zasebno Sto je jednoglasno prihvadeno. Zamolio je gospodu Miljak, a kasnije i
gospodina Vilkea, da proditaju zakljudke Odbora.
Gospoila MIIJAK, u ime Odbora za prostorno uretlenje, proditala je zakljudke donesene na 2l .

sjednici Odbor4 odrZanoj dana 25. travnja 2019. godine, kojim se prihvada:

pod 14. Prijedlog luiena i dopuna Proruiuna Opiine Lovran za 2019. godinu i apucuje
Opiinskom vijeiu na raunatranje i asvajanje.

ood 15' Ptijedlog lunjena i dopuna Plana ruzvojnih programa optine Lovran za 2019. godinu i
uputuje Opiinskom vijetu na ruzmatrunje i usvajanje.

qod.l6. Prijedlog lzmjene Programa alruika srcdstava spomeniike renle za 2019. godinu i uputuje
Optinskom vijetu no razmatrunje i usvajanje.

pod 17. Prijedlog I. izmjene i dopune Progmma izgmdnje objekata i ureitaja komunalne
infrastrakture u 2019. godinu uz ispravke:
u totki 2. JAVNE POVRSINE, podtoiki 2.1. Javne povriine na kojima nije dopuiten promet
motornih vo^ila", u labelarnom prikazu, u toiki pod rednim brojem 12., umjisto: ,,upl) 2'naseljt
Lovran", lreba stajati, ,,UPU I naselja Lovran,,, a u podtoiki 2.2. ,javie zelene povriine,,, u
totkama 4. i 5., uz naziv investicije treba dodati rijeCi: ,,UpI/ I naselja Lovran,,.
Tako ispravljeni Prijedlog uputuje Optinskom vijeta na rapnarranji i usvajanje.
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ood 18. Prijedlog Pme iatjene Godiinjeg programa odtiavanja komunalne inlrastrukture u 2019.
godini i uputaje Optinskom vijetu na raanalranje i usvajanje.

Gospodin VILKE, u ime Odbora za gospodarstvo, proditao je zakljudke donesene na 19. sjednici
Odbora, odrZanoj dana29.travnja20l9. godine, kojim se prihvata:

p3!)!. Prihvata se Prijedlog lujena i dopuna Plana raTvojnih programa Opiine Lovran za 2019.
godinu i upatuje Optinskom vijeiu na razmatranje i asvajanje, uz prijedlog da se umjesto
Kapitalnog projekta - Urettenje stepeniita za prilaz Minigolf igraliitu u Medveji, planiran u iznosu
80.000,00 kn, pristupi rcalizaciji Kapitalnog projekta - Ureilenje nogostupo u Ulici dr. Nilo Cara, u
iznosu 80.000,00 kn.

ood 16. Prijedlog lanjene Programa ulroika sredstava spomeniike rente za 2019. godinu i uputuje
Opdnskom vijetu na raunatranje i usvajanje.

pod 17. Prijedlog I. ianjene i dopune Programa izgradnje objekala i ureilaja komunalne
infiasfiukture u 2019. godinu, uz prijedlog da se umjesto Kapitalnog projekta - Ureitenje stepeniita
za prilaz Minigolf igraliilu u Medveji, planiran u iznosu 80.000,00 kn, pristupi realizaciji
Kopitalnog projekla - Ureilenje nogostupa u Ulici dr. Nilo Cara, u isosu 80.000,00 kn i
uz ispravke:
u totki 2. JAVNE POVRSINE, podtoiki 2.L Jwne povriine na kojima nije dopuiten promet
molornih vofila", u tabelamom prikazu, u toCki pod rednim brojem 12., umjesto: ,,IJPIJ 2 naselja
Lovran", lruba stajali, ,,aPU I naselja Lovran", a u podtoi*i 2.2. ,javne zelene povriine.,, u
toikama 4. i 5., ux naxiv investic$e teba dodati jeii: ,,UPU I naselja Lovran,,.
Tako ispravljeni Prijedlog upuiuje Opdinskom vijeia na raa atanje i usvajanje.

ood 18. Priiedlog Pne ianjene Godiinjeg programa odrltvanja komunalne infrastruklure u 2019.
godini i uputuje Optinskom vijetu na razmatrunje i asvajanje.

Krace obrazloZenje Prijedloga Izmjena i dopuna Prora6una op6ine Lovran za 2019. godinu dao je
Naielnik SIMONIC u kojem je istaknuo da prihvaia predlo2ene prijedloge Odbora za gospodarstvo i
odbora za prostomo koji tako postaju sastavni dio Prijedloga Izmjena idopuna proraduna op6ine
Lovran. Istaknuo je da se izmjenama i dopunama Proraduna Op6ine Lovran 2a2019. godinu pristupilo
iz razloga jerje potrebno zakljuditi ugovor za preuzete obveze za preseljenje i uredenje prostora
Policijske postaje opatija. Kako je i danas, pod 13. todkom dnevnog reda, vodena rasprava o Galeriji
Laurus i modelu upravljanja istom, to je bilo potrebno ovim izmjenama rasporediti sredstva za tu
djelatnost pa se u tom smislu za potrebe osiguranja sredstava za upravljanje i gospodarenje poslovnim
prostorom u Lovranu, Trg slobode, br. 14, Galerije Laurus, u Izmjenama i dopunama proradunu
opiine Lovran za 2019. godinu planiraju sredswa subvencije Stubici d.o.o. za prlgrame u kulturi u
iznosu od 240.000,00 kn i to na nadin da se planirana Aktivnost A 502168 - lrogrami i manifestacije
u kulturi umanjuju za iznos od 240.000,00 kuna i sredstva raspore<luju na Aktivnost Aso2l62 -
Sufinanciranje poslovanja stubice d.o.o. za programe u kulturi, u istom Lnosu (240.000,00 kuna), od
kojeg iznosa sredstva za rad Galerije Laurus iznose 125.000,00 kun4 a preostala sredstva u iznosu od
I15.000,00 kuna namjenjuju se za programe u kulturi u Kinu,,Sloboda", Galeriji Guc, gradskoj Kuli i
na javnim povrSinama Op6ine Lovran.

r{9 ry nitko od vije6nika nije javio za raspravu, predsjednik op6inskog vije6a raspravu je
zakljudio te se pristupilo glasanju.

Ad 14. Prijedlog Izmjena i dopuna Proraiuna Op6ine Lovran za 2019. godinu
Utvriluje se dajejednoglasno ( l3 ,,2a") donesena sljede6a
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ood 14. Prijedlog lztnjena i dopuna Proraiuna Opiine Lovran za 2019. godinu i upuiuje
Optinskom vijetu na raanatrunje i usvajanje, u1 prijedlog da se umjeslo Kapilalnog projekta -
Uredenje slepeniita za prilaz Minigolf igraliilu u Medveji, planiran a iznosu 80.000,00 kn, pristupi
realizaciji Kapitalnog projekta - Ureitenje nogostupa a Ulici dr. Nilo Cara, u iznosu 80.000,00 kn.



Odluka
Donose se lzmjene i dopune Proraiuna Op6in e Lovran za,2Ol9. godinu,

Ad 15. Prijedlog Izmjena i dopuna Plana razvojnih programa Op6ine Lovran za 2019, godinu
Utvrduje se dajejednoglasno ( l3 ,,2a") donesena sljede6a

Odluka
Donose se Izmjene i dopune Plana razvojnih programa Op6ine Lovran za 2019. godinu

Ad 16. Prijedlog Izmjene Programa utroska sredstava spomenitke rente za 2019. godinu
Uwrtluje se da jejednoglasno ( l3 ,,2a") donesena sljede6a

Odluka
Donose se lzmjene i dopune Plana razvojnih programa Op6ine Lovran za 2019. godinu

Ad 17. Prijedlog I. izmjene i dopune Programa izgradnje objekata i uredaja komunalne
infrastrukture u 2019. godini

Utvrduje se dajejednoglasno ( l3 ,,2a") donesena sljede6a

Odluka
Donose se I. izmjene i dopune Programa izgradnje objekata i uretlaja komunalne infrastrukture
u 2019. godini.

Ad 18. Prijedlog Prve izmjene GodiSnjeg programa odrZavanja komunalne infrastrukture u
2019. godini

Utvrtluje se daje jednoglasno ( l3 ,,2a") donesena sljede6a

Odluka
Donose se Prve izmjene Godi5njeg programa odriavanja komunalne infrastrukture u 2019.
godini.

Konstatira se da je sjednicu u 18,54 napustila vijetnica ISKRA pa ttijete s t2 vijetnika nastolja s
radom.
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Ad 19. Prijedlog Zakljuika o usvajanju godi5nje Analize stanja sustava civilne zastite na
podruiju Opdine Lovran za 2018.godinu

Ad 20. Prijedlog Zakljuika o usvajanju Godi5njeg plana razvoja sustava civilne za5tite na
podruiju Opdine Lovran za 2019. godinu

Predsjednik op6inskog vijeca zamolio je gospodina FILINI6A, Zapovjednika Javne vatrogasne
postrojbe Opatija da ukatko izloZi godi5nju analizu stanja sustava civilne za5tite na podrudju Opiine
Lovran za 2018. godinu, kao i prijedlog GodiSnjeg plana razvoja sustava civilne zaitite na podiudju
Opiine Lovran za 2019. godinu.
Gospodin FILINIC, pozdravljaju6i nazodne zahvalio se na pozivu i ukratko izloZio Analizu stanja
sustava civilne zastite na podrudju opcine Lovran za 201g. godinu, kao iprijedlog Godisnjeg plana
razvoja sustava civilne za5tite na podrudju Opiine Lovran za 2019. godinu.
Naglasio je dobru suradnju s opiinom Lovran u provotlenju bro]nih aktivnosti gdje je za primjer
naveo i provotlenje preventivnih mjera u za5titi od poiara i drugih ilementa.nin nefogoja koje su sve
udestalije zbog kl imarskih promjena.
Na upite gospodina KOROSAKA i gospotle TANCABEL obavezao se provjeriti stanje hidranata i
odrZavanja vatrogasnih aparata postavljenih u stambenim zgradama.
Sto se tide sklonista pojasnio je_ da su postoje6a sklonista=u dobrom stanju, da se koriste i za druge
namjene, kao i da se, zbog novih tehnologija i novih oblika ugroza te klimatskih i drugih promjen-a.
koriste. drugi raspolo2ivi kapaciteta kao npr. sportske dvora-ne, velika skladista idrigi adekvatni
prostori.



Na upit gospotle JAKIIPEC o odriavanju zelenih povrSina i oku6nica, gospodin FILINIC istaknuo
je da 6e se donijeti nove agrotehnidke mjere kojima 6e se donekle regulirati navedena problematika.
Kako se viSe nitko od vijeinika nije javio z. raspravu, Predsjednik Op6inskog vije6a raspravu je
zakljudio te se pristupilo glasanju.

Ad 19. Prijedlog Zakljutka o usvajanju godiSnje Analize stanja sustava civilne zastite na
podruiju Opdine Lovran za 2018. godinu

Utvrtluje se dajejednoglasno ( l2 ,,2a") donesen slijede6i

ZAKLIU.AK
o usvajanju GodiSnje analize stanja sustava civilne zaltite na podrutju

Op6ine Lovran za 2018. godinu

I.
Usvaja se Godi5nja analiza stanja sustava civilne za5tite na podrudju Op,6ine Lovran u 2018.
godini.

II.
Godi5nja analiza stanja sustava civilne za5tite na podruiju Op6ine Lovran u 2018. godini
sastavni je dio ovog Zakljuika i ne6e se objavljivati u "Sluibenim novinarna Op6ine Lovran".

III.
Ovaj Zakljuiak stupa na snagu danom donoSenja i objavit 6e se u "SluZbenim novinama
Op6ine Lovran".

Ad 20. Prijedlog Zakljuika o usvajanju Godi5njeg plana razvoja sustava civilne zaltite na
podruiju Op6ine Lovran za 2019. godinu

Uwrcluje se daje veiinom glasova (12,,2a") donesen slijededi

ZAKLJ U iAK
o usvajanju Godi5njeg plana razvoja sustava civilne zastite

na podruiju Op6ine Lovran za 2019. godinu

I
Usvaja se GodiSnji plana razvoja sustava civilne zaStite na podruiju Opdina Lovran za 2019. godinu

II.
Godi5nji plan razvoja sustava civilne zaltite na podruiju op6ina Lovran za 2019. godinu
sastavni je dio ovog Zakljuika i ne6e se objavljivati u "Sluibenim novinama op6ine Lovran".

III.
ovaj Zakljuiak stupa na snagu danom donolenja i objavit 6e se u "sluibenim novinama
Op6ine Lovran".

Kgnytatua se da su siednicu u 19,32 napustili vije\nici spASoJEyIC i MARJANAC pa vijete s r0
vijetnika nastavlja s radom.

Ad 2l' Rahim Gurgu.ka, zahtlev zt reguriranjem imovinsko pravnih odnosa na z.i. 7250, K,o.
TuliSevica, nakon postupka legalizacije

Predsjednik op6inskog vijeda zamolio je gospotru Miljak, a kasnije i gospodina vilkea, da proiitaju
zakljuike Odbora.
Gospoila MIIJAK. u ime odbora za prostomo uretrenje, proiitala je zakrjudak donesen na 21.sjednici odbora, odrianoj dana 25. travnja zore. goaine, kll im se prihvaia se prijedrog odtu*ekojom se ovtaiiuje opiinski naierni* opline tgin da za io,ebe reguriranja i^"i,iiiiZ p**inodnosa na zi' 72s0, vrt od 157 m2, iz- zlcur. ztsz, x.a. fuiisevica, "nakon 

irr"ia"'rrs" irirpr*
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legalizacije objekta sagraitenog na predmetnoj nekrctnini, a temeljem pravomotnog Rjeienja o
izvedenom stanju nadleZnog tijela, KILISA: UP/I-361-03/17-148, URBROJ: 2170/l-03-06/10-17-9,
od 07. lipnja 2017. godine, sklopi kupoprodajni ugovor s Rahimom Gurgaikom, OIB 29975380793,
iz Lovrana, Medveja, Medveja 3D, pozivom na tlanak 176. stavak 1., toika 3., Zakona o proslomom
urettenju (NN 153/13,65/17, 114/18 i 39/19).
Gospodin VILKE, u ime Odbora za gospodarswo, proditao je zakljudak donesen na 19. sjednici
Odbora, odrZanoj dana 29. travnja 2019. godine, kojim se p hvata se Prijedlog Odluke kojom se
ovlaituje Opiinski naielnik Opiine Lovran da za polrebe reguliranja imovinsko pravnih odnosa na
Lt. 7250, vrt od 157 m2, iz zk.ul. 2137, K.o. Taliievica, nakon pruvedenog postupak legalizacije
objekta sagrailenog na predmelnoj nekrelnini, a temeljem pravomotrrog Rjeienja o izeedenom
stanju nadleinog tijela, KLASA: UP/I-361-03/17-118, URBROJ: 2170n-B-06n0-17-9, od 07.
lipnja 2017. godine, sklopi kupoprodajni ugovor s Rahimom Gurguikom, OIB 29975380793, iz
Lovrana, Medveja, Medveja 3D, pozivom na ilanak 176. stayak 1., toika 3., Zakona o prostoTnom
ureilenju (NN 153/13,65/17, 114/18 i 39/19).
Uvodno, kraie obrazloZenje prijedloga Odluke dao je Naielnik SIMONIa, a pisano obrazloZenje
dostavljenoje uz materijal za sjednicu.
U raspravi, gospoila MIIJAK postavilaje upit o moguinosti izgradnje objekata u koje bi se smjestili
socijalni sluiajevi koji su stalni korisnici pomoii pri Centru za socijalnu skrb.
Na6elnik SIMONIC je pojasnio da je predmetna materija u nadleZnosti Centra za socijalnu skb,
sukladno Zakonu o socijalnoj skrbi. Ujedno je istaknuo da postoje razmi5ljanja o realizaciji
privremenog smjeStaja socijalnih sludajeva na podrudju Opdine Lovran u objektu stare, derutne zgrade
u Rezinama u sludajevima za hitnom, privremenom potrebom (deloZacija i sl.).
Kako se vi5e nitko od vijeinika nije javio za raspraw, Predsjednik Op6inskog vijeca raspravu je
zakljudio te se pristupilo glasanju.

Utvr<luje se daje jednoglasno ( l0 ,,2a") donesena

Odluka
Ovla5duje se Opcinski naielnik Opdine Lovran da, za potrebe reguliranja imovinsko pravnih
odnosa na z.i.725O.,vrt od 157 m2, iz z.kul. 2137, K.o. TuliSevica, nakon provedenog postupka
legalizacije objekta sagrailenog na predmetnoj nekretnini, a temeljem pravomo6nog Rjelenja o
izvedenom stanju nadleZnog tijela, KLASA: UP/I-361-03/f7-14l8, URBROJ: 2l70ll-03-06110-17-
9, od 07. lipnja 2017. godine, sklopi kupoprodajni ugovor s Rahimom Gurguikom, OIB
29975380793, iz Lovrana, Medveja, Medveja 3D, pozivom na ilanak 176., stavak 1., toika 3.,
Zakona o prostornom uredenju (NN 153/f3,65/17,ll4ll8i 39119) po procijenjenoj vrijednosti.

Ad 22. Prijedlog Odluke o raspisivanju tzbora za ilanove Vije6a Mjesnih odbora Lovran56ina,
Medveja, Lovran - Bahova i Lovran - Rezine
Uvodno obrazloZenje Prijedloga Odluke o raspisivanju izbora za dlanove Vije6a M.iesnih odbora
Lovran56ina" Medveja, Lovran - Bahova i Lovran - Rezine dao je Naielnik SIMONId. Iskoristio je
priliku i istaknuo vrlo dobru suradnju s mjesnim odbori na podrudju Op6ine Lovran injihov doprinos
u rjesavanju problema s kojima se susre6u na svom podrudju te se nada da ie i u budu6em sazivu
Vije6a mjesnih odbora ta suradnja biti jednako dobra i uspjeina.
Predsjednik Op6inskog vije6a po ovoj todki otvorioje raspravu.
Gospoila TANCABEL takoder je pohvalila dobru suradnju s Op6inom Lovran, te predloZila da se
razmisli o smanjenju dlanova Vije6a Mjesnih odbora jer da je sedam dlanova moZda previ5e, a
ustvrdila je da se i svi redovito ne odazivaju na sjednice. Uz gomje, a na tragu dinjenice da dlanovi
Vije6a mjesnih odb-ora mogu primati naknadu, da se uwrdi simbolidna naknada za rad dlanova Vijeia.
Gospodin KOROSAK podsjetio je da je bio protiv osnivanja mjesnih odbora na podrudju Op6ine
Lovran te je i ovom prilikom mi5ljenja da bi za podrudje Op6ine Lovran bila dovoljna najviie tri
mjesna odbora i to Lovran56ina, Medveja i eventualno Lovran Centar koji bi objedinio dva postoje6a.
Proielnica MARKIC istaknula je da nema vile vremena za mijenjanji broja dlanova vijeia mjesnih
odbora iz razloga jer se izbori za dlanove vije6a mjesnih odbora, sukladno na3oj Odluci, moraj u
provestijer aewerogodiSnji mandat sadasnjih dlanova vije6a mjesnih odbora istide u lipnju. Ukoliko se
razmi5lja o smanjenju broja dlanova vijeia mjesnih odbora potrebno je prije svega pristupiti izmjeni
Statuta Opcine Lovran i uskladiti odredbe o mjesnoj samoupravi, a za Stoje sada prekratak rok.
Kako se viie nitko od vije6nika nije javio za raspravu, Predsjednik Op6inskog vije6a raspravu je
zakljudio te se pristupilo glasanju.
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Utvrtluje se da je jednoglasno ( l0 ,,2a") donesena

Odluka
Donosi se Odluka o raspisivanju izborz za, ilanove Vije6a Mjesnih odbora LovranS6ina,
Medveja, Lovran-Bahova i Lovran-Rezine.

Ad 23. Dono5enje Odluke o odabiru najpovoljnijeg ponuditelja za dodjelu koncesije za
obavljanje dimnjaiarskih poslova
Uvodno kraie obrazloZenje prijedlog Odluke o odabiru najpovoljnijeg ponuditelja za dodjelu
koncesije za obavljanje dimnjadarskih poslova dalaje gospoala MITTEL pri demu je istakla daje po
javnom pozivu za dodjelu koncesije za obavljanje dimnjadarskih poslova na razdoblje od 5 godina
izvrien odabir izmeclu dvije zaprimljene ponude od kojih je ponuda KreSimira KOVAeleA, vlasnika
Obrta za dimnjadarske usluge Kovadii, Si-unou breg 18, Donji DragonoZec, Zagreb, Lipnica
utvrdena kao povoljnija uz ponudenu visinu naknade u iznosu 141.113,00 kuna. Istaknula je da je
ponuditelj bio koncesionar i u prethodnom ugovornom razdoblju i da je uredno obavljao svoju
djelatnost, a Sto je potvrdio i gospodin Filini6, Zapovjednik JVP Opatija diji djelatnici obavljaju
nadzor nad radom dimnjadarske slu2be.
Kako se nitko od vijednika nije javio za raspravu, Predsjednik Opdinskog vije6a raspravu je
zakljudio te se pristupilo glasanju.
Utvrrluje se daje jednoglasno ( l0 ,,2a") donesena

Odluka
Donosi se Odluka o odabiru najpovoljnijeg ponuditelja, KreSimira KovaEida, vlasnika Obrta za
dimnjatarske usluge Kovaii6, Simunov breg 18, Donji Dragonoiec, Zagreb, Lipnica za dodjelu
koncesije za obavljanje dimnjaiarskih poslova na podruiju Op6ine Lovran na razdoblje od pet
godina uz visinu naknade za koncesiju od 141.113,(X) kuna za ugovorno razdoblje.

Kako nitko od prisutnih vije6nika vi5e nije imao pitanja, Predsjednik Op6inskog vijeca, zahvalio se

svima na radu Vije6a i u 20,12 sati zakljudio 21. sjednicu Op6inskog vije6a Opdine Lovran.

Zapisnitar:
Azela Mandio

Ovjerovitelji zapisnika

I)urdica Tancabel

Elvira Jovi6 Ban

Predsjednik Op6inskog vije6a:
Branislav Petkovi6

L4

Ad 24. Informacija o odrZanim sjednicama radnih tijela Opdinskog vije6a - Odbora za
metlunarodnu suradnju. 15., 16. i 17. sjednica (2.,9. i 23. travnja 2018.)
Gospodin KOROSAK istaknuo je prigovor na protokol pri orvaranju izloZbe Rudija Benetika,
umjetnika iz Bleiburga zbog izostavljenog obraianja umjetnika prisutnoj publici, a Sto je do sada bio
redovit redoslijed.
Op6insko vije6e je, bez rasprave, primilo na znanje informaciju o odrZanim sjednicama radnih
tijela Op6inskog vijeca Op6ine Lovran i to: 15., 16, i 17. sjednice Odbora za mealunarodnu
suradnju.

Dovrleno u 20,12 sati.


